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 Lørenskog Rotaryklubb Månedsbrev 

 
Måned: September 2023 

Redaktør: Karen M. Ellefsen 

Fremmøteprosent for måneden: 50 % 

Gebursdager:  

• Johan Henrik L’orange – 22. september – 53 år  

• Ola G. Strømme  – 28. september – 64 år 

Møtt i andre klubber: Ingen registrerte besøk 

Det ble avhold totalt 4 møter:  

•  7. september  

• 14. september  

• 21. september  

• 28. september  

 

Dato 
7. september 

Bedriftsbesøk hos Ahus, Dagkirurgisk avdeling 

Antall medl. til 
stede 

10 

Gjester Tom Ellefsen og Sissel Gausen 

Nyheter fra 

klubb/distrikt 

Nei 

Annen info. Nei 

3 minutter Nei 

 Vi ble tatt imot av avdelingsleder Alexander Skalleberg og tatt inn til et 
møterom på Dagkirurgisk avdeling. Han fortalte at dette er Nordens 
største dagkirurgiske senter. Det er 100 ansatte, bestående av sekretær, 
anestesisykepleier, operasjonssykepleiere, post-operative sykepleiere, og 
de har mange studenter. Disse ansatte samarbeider med kirurger og 
anestesileger som innhentes fra andre avdelinger.  
Videre fortalte Skalleberg om målene for Dagkirurgisk avdeling, som er å 
arbeide for høy pasientsikkerhet og faglig kompetanse. De samarbeider 
slik at alle yrkesgrupper opplever at arbeidsmiljøet er utviklende og 
inkluderende.  

De medisinske fagfeltene som utgjør pasientgrunnlaget er ortopedi, 

gastrokirugi, urologi, kar/thoraxkirurgi, bryst/endokrinologi, gynekologi, 
øre-nese-hals, plastikkirurgi, og ikke minst tannbehandling for spesielle 
pasientgrupper. Ettersom de andre kirurgiske avdelingene ved Ahus blir 

overbelastet, gjør Dagkirurgisk avdeling stadig større og mer kompliserte 
operasjoner. En effektiv logistikk med pasienter inn, behandling og ut - er 

en nødvendighet.  
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Det er «kamp» om fagpersonale. Alle ansatte må tilbys konkurransedyktig 
lønn, og ikke minst et godt arbeidsmiljø der hver enkelt blir tilbudt 
mulighet for å styrke og utvikle sin kompetanse.  

Til sist ble vi tildekket med engangsfrakker mm og tatt med inn i en av 
operasjonsstuene, der vi fikk et innblikk i utstyr og hvordan operasjonene 

foregår.  

Referent KM Ellefsen 

 

Dato 
14. september 

Medlemsmøte på Nitor. Else Pran: «Strategi og samfunnsutvikling i 

Lørenskog». 
Antall medl. til 
stede 

10 +1 digitalt på zoom 

Gjester Else Pran og Audhild Nygård 

Nyheter fra 
klubb/distrikt 

• Klubben må velge et medlem som engasjerer seg i RYLA (Rotary 
Young Leadership Award). Tas opp på medlemsmøtet 28 
september. 

• Ukraina-prosjektet: Går ut på å skaffe og sende brukte PC’er og 
pad’er til skoleelever i Ukraina. Mottakersiden i Ukraina er klar. 

Det er funnet et firma i Norge som ta ansvar for å rense 
materiellet, slette innhold mm, og sørge for oversending til 

mottakerne i Ukraina. Innsamlingen i Norge arbeides det med. Vi 
får beskjed når det er klart.  

Annen info. Nei 

3 minutter Nei 

Foredrag Else Pran: «Strategi og samfunnsutvikling i Lørenskog».  

Else Pran er leder for Lørenskog kommunes avdeling for Strategi og 
Samfunnsutvikling, etablert i 2017. Det er 10 medarbeidere. Avdelingens 

formål er å sikre en bærekraftig samfunnsutvikling som ivaretar sosial -, 
økonomisk- og miljømessig bærekraft i tråd med kommunens visjon. Den 
leder arbeidet med kommuneplanprosessen og andre overordnede og 
langsiktige strategier og planer.  

Pran orienterte om kommuneplanen, som har en samfunnsdel og en 
arealdel. Begge finnes på kommunens hjemmesider: Kommuneplan 

(lorenskog.kommune.no) 

Spesielt for Lørenskog er den raske befolkningsveksten. Den økte med 4,7 
% fra 2021 til 2022. Vi er nå nesten 47.000 innbyggere i kommunen, noe 

som naturlig nok er utfordrende for boligbygging og infrastruktur, 
barnehager, skoler m.m. Hun gikk nærmere inn på arealdelen og viste kart 
der de fem utviklingsområdene var markert: Stasjonsområdet, Visperud, 
Lørenskog sentrum, og Ahus. Den nye veien i Lørenskog sentrum, 
Skårersletta, vil åpnes med brask og bram 17. mai 2024.  

Etter foredraget var det anledning til å stille spørsmål.  

Referent KM Ellefsen 

 

https://www.lorenskog.kommune.no/kommuneplan
https://www.lorenskog.kommune.no/kommuneplan
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Dato 
21.september 

Bowling på Lucky Bowling Metrosenteret 

Antall medl. 
tilstede 

5 

Gjester Siv Svensson Ostrø og Vidar Aas 

Nyheter fra 

klubb og 
distrikt 

Nei 

Annen info. Nei 

3 minutter Nei 

 Syv personer møtte opp på Lucky Bowling Metro og hadde en hyggelig 
kveld der, til tross for at enkelte ikke hadde tatt i en bowlingkule på 
nærmere tretti år.  

Referent Tommy Finsand 

 

Dato 
28. september 

Medlemsmøte på Nitor. Rapport fra RYLA-deltakere 

Antall medl. 
tilstede 

12 + 2 digitalt på zoom 

Gjester Samuel og Gabriel Krippendorf, Martin Dinov, Hashim Chaudhry og Sissel Gausen 

Nyheter fra 

klubb og 
distrikt 

• President Ola informerte om at det kommer mye post. En del av 
dette vil bli behandlet i et styremøte om ikke lenge.  

• Kasserer Bjørn hadde laget et ark med en påminnelse om å vippse 
til sparegrisen. Han la et slikt ark på hvert bord.  

• Guvernørbesøk 12. oktober. Ola blir bortreist, Roger tar over.  
Annen info. Nei 

3 minutter Nei 

 Gabriel Krippendorf og Martin Dinov: Rapport fra RYLA 
RYLA (Rotary Youth Leadership Award) ble arranger på Thon Hotel Snø I 

Lørenskog 15. til 17. september 2023. Deltakerne som ble sponset fra vår 
klubb var Gabriel Krippendorf og Martin Dimov. Gabriel studerer for å bli 

sivilingeniør, mens Martin studerer jus. Begge er 20 år gamle. De viste en 
PowerPoint-presentasjon med en oppsummering av foredrag, oppgaver 
og erfaringer.  

Foredragsholderne var plukket fra øverste hylle, og de leverte interessante 

og tankevekkende foredrag om ledelse, mestring og mer. De hadde ulik 
bakgrunn og snakket direkte til deltakerne. Alle deltakerne hadde også 
noe å bidra med, og noen hadde opplagte lederambisjoner. De fikk 
personlige kontakter som vil bli fulgt opp. Gabriel og Martin hadde også 
erfart noen forbedringsmuligheter: 

• Det kunne vært fint å endre gruppesammensetning innimellom. De 
ble ikke så godt kjent med alle deltakerne.  

• Det ble mye sitting og litt lite fysisk aktivitet. 
• De ville gjerne hatt mulighet til å få snakke med foredragsholderne 

mellom foredragene. 

• Det kunne vært flere case-aktiviteter. 
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Gabriel og Martin takket for at de hadde fått delta på RYLA-seminaret og 
sa at de hadde fått stort utbytte av dette.  

Jarle kunne videreformidle at arrangørene var imponerte over deltakerne. 
Det planlegges nytt seminar i 2024, også dette på SNØ. Klubben må gjerne 

tipse ham om mulige deltakere. Hver klubb skal velge en kontaktperson 
for RYLA. Oppgaven blir bl.a. å ta imot og videreformidle informasjon, 
sørge for korrekt navn og kontaktinformasjon på hver deltaker m.m. Styret 
vil finne en slik person i vår klubb på sitt neste styremøte.  

Referent KM Ellefsen 

 

 


